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Silkeborg 14. september 2015   
 
 
 
 
 
Referat for det årlige afdelingsmøde i afd. 47 Gunilshøjvej / Gunilslund. 
 
 
Tidspunkt: Mandag den 14. september 2015 kl. 17.00 i afdelingens fælleshus. 

 
Til stede var: 22 beboere 
Fra Silkeborg Boligselskab: bestyrelsesmedlem Jytte Stenberg, driftschef Lasse Solnæs 
og økonomichef Charlotte Veng. 

 
 

Dagsorden i.h.t. vedtægterne 
 
Pkt. 1   Valg af dirigent: 
 Jytte Stenberg 
 
Pkt. 2   Valg af stemmeudvalg: 
 Marianne Engelbrekt og Charlotte Veng 
 
 Valg af referent: 
 Lasse Solnæs 
 
Pkt. 3   Fremlæggelse af beboerrepræsentanternes/afdelingsbestyrelsens 

beretning for perioden siden sidste møde. 
 Flemming Nielsen aflagde afdelingens mundtlige beretning. Er vedlagt og 

godkendt. 
 
Pkt. 4   Godkendelse af afdelingens driftsbudget for perioden 01.01.2016 til  
 31.12.2016 – vedlagt. 
 Charlotte Veng gennemgik og kommenterede afdelingens budgetforslag. 

 Budgettet blev godkendt. 
 
 
Pkt. 5   Nyt fra hovedbestyrelsen. 
 Jytte Stenberg orienterede. Er vedlagt. 
 
 



Pkt. 6   Der er indkommet følgende forslag fra beboerrepræsentanterne: 
  
 Flemming Nielsen, Gunilshøjvej 194 
 Forslag 1, cedertræ: Forslag forkastet. Alternativer undersøges af Lasse 

Solnæs i samarbejde med beboerrepræsentanterne. 
 
 
Pkt. 7  Valg af beboerrepræsentanter/afdelingsbestyrelse for 2 år. 
 
 Nuværende beboerrepræsentanter: 
 
 Flemming Nielsen, Gunilshøjvej 194……………………………….…Genvalgt 
 Lene Skjoldborg, Gunilslund 17 
 Inge Esman, Gunilshøjvej 180 
 
 
 Valg af suppleanter for 1 år. 
 
 Nuværende suppleant: 
 
 Anders Andersen, Gunilshøjvej 186 
  
 
Pkt. 8   Eventuelt. 
 Flemming Nielsen foreslår ny hjemmeside med det primære formål at give pr 

til afdelingen.  
 Generel snak om internt ”kasseregnskab”, hvor Charlotte Veng, orienterede 

om egenbetaling ved fællesaktiviteter og afdelingens rådighedsbeløb. 
 Nye beboere til visitationsudvalget.  

  
 
 
 
 
Herefter rundede Jytte Stenberg mødet af og takkede for ro og orden. 
 
 
 
 
 
 
_______________________________            _______________________________ 
dirigent: Jytte Stenberg                                     referent: Lasse Solnæs 
 
 
 


